
Vi havde et formandsski�e i slutningen af året grundet at Charlote er flytet og har meget 
langt at køre, så jeg fik et opkald da jeg stod i Korea i e�eråret hvor jeg blev spurgt om jeg 
ville være formand for ellers kunne de ikke finde nogen der havde �d �l at påtage sig rollen 
så jeg tog udfordringen op og sagde ja.  

I foråret 2023 havde vi en s�lle og rolig opstart. 11. februar og 4. marts havde vi 5 frivillige på 
Træner 1 riffel kursus, hvor de blev dyg�ggjort i at træne børn, ung og voksne �l at skyde 
med riffel med hensigt på konkurrence og korrekte skydes�llinger.  

Så havde vi byfest i uge 24, hvor vi var pænt besøgt af skyter de første dage. I samme 
forbindelse a�oldt vi en gammel kending, gadeholdsskydningen, hvor grupper af 8 skyter 
�lmeldte sig og indgik i gade konkurrence med hinanden.  

Til gadeskydning og �l lodtrækning af vindere var vi så heldige at vi fik sponsoreret præmier 
fra forskellige firmaer, VVS Guldberg, Kvickly, og et flere andre. Stor tak �l vores sponsorer. 

Der var uheldigvis 3 af os hjælpere der mere eller mindre fik røgforgi�ning pga. placeringen 
af grillene �l fællesspisningen Gesten byfest a�oldte, men det har vi taget det videre et 
møde der blev a�oldt i sidste uge. Hvis de ender med at opsæte sammen sted, hvilket de 
har lovet os at de ikke gør, så pudser vi Ole på dem og så tager vi hjem hvis de nægter at 
samarbejde. Deres fantas�ske begrundelse for at sæte grillene hvor de gjorde var at der var 
a�rændingsforbud og de blev nødt �l at gemme grillene.  

Det afslutede forårssæsonen.  

Vi havde en god opstart på e�erårssæsonen med lidt frafald i mængden af skyter, men vi 
har hele e�eråret arbejdet hårdt på at skaffe nye medlemmer ved at gøre folk 
opmærksomme på at vi er �l stede som et fri�dsalterna�v og det gør vi via netet. Vi har 
allerede nu set at det virker og medlemstallet er begyndt at gå op igen. Laila arbejder hårdt 
på at holde os synlige online. 

Vi er begyndt at bruge systemet SK-styring �l at nå ud �l medlemmerne nemmest muligt ved 
at gøre det nemmere at sende informa�oner ud �l alle medlemmerne i foreningen. Det har 
taget en masse arbejde af vores rygge og er en stor hjælp i alt det administra�ve arbejde der 
ligger bag en forening.  

I e�eråret startede vi på at a�olde tema a�ner, sådan nogle temaer som discoskydning, slå 
katen af tønden, og julemanden der kom på besøg. Disse fungerer rig�g godt med dem der 
møder op.  

Der var Gesten skydning i uge 46 med velmødte frivillige vi meget gerne vil sige endnu en 
gang tak �l. Uden jer kunne vi ikke klare os så godt som vi gør. Der var ingen sure miner eller 
klager e�er stævnet, så det løb godt af stablen. 

Alarmsystemet vi har fået op, var en stor uforudset udgi� vi lige fik ind ad døren sidst på 
året. Det var dog nødvendigt da poli�et ikke ville godkende lokalerne før det var sat op og vi 
havde ikke lang �d �l at få det gjort. Men selv synes jeg at situa�onen blev klaret rig�g godt 
af Laila og Pia der hur�gt fik fundet en løsning på problemet.  



Knallertklubben har fundet andet lokale i fri�dscenteret, så nu har vi lokalerne fuldstændigt 
for os selv, hvilket giver os mere plads.  

Vi har været så heldige at vi af Impulspuljen ved DGI fik bevilliget 10.000 kr. sidst i december 
�l baneforbedringer. Dem fik vi da de giver �l foreninger med formænd der er under 25 år 
gamle, hvilket jeg heldigvis er lidt endnu. Så vi er i gang med at planlægge hvilke materialer 
der skal købes ind �l disse �ng, hvilket blandet andet indebærer gipsplader inde på 
skydebanen, det har poli�et på deres sidste besøg sagt vi skal have.  

Året der kommer 

De gode frivillige instruktører i foreningen vil videreuddanne sig i for eksempel pistol træning 
og riffel træning.  

Derudover er vi i fuld gang med at søge fonde �l forbedring af banerne og lokalerne. Vi har 
allerede fået nogle penge bevilliget og er i gang med at planlægge at få sat gipsplader op, 
malet, osv.  

Vi har allerede været så heldige at en af vores ung skytes fars firma har sponseret 3000 kr. 
�l nye høreværn, så nu kan vi starte året på rete fod.  

Vi er i fuld gang med at få samlet op på administra�ve opgaver og vi har fået lavet rig�gt 
meget godt arbejde bag scenen og er nu ved at være fuldstændigt med.  

Vi håber på at frivillige vil hjælpe med �l at udbedre vore lokaler i en arbejdsweekend og vi 
dermed kan få forbedret det hele. 


